

## 扬州尼龙缆绳 多股高强度涤纶/丙纶复合绳缆

产品名称	扬州尼龙缆绳 多股高强度涤纶/丙纶复合绳缆
公司名称	扬州市海峰绳缆有限公司
价格	8.00/千克
规格参数	加工定制:是 直径:6-150 ( mm ) 极限拉力:1000 ( t )
公司地址	宝应县小官庄镇工业集中区园区西路
联系电话	0514-88808988 13801441926

### 产品详情

扬州市海峰绳缆有限公司位于江苏历史名城——扬州北首,是现代新型化纤绳网自营出口制造企业。拥有国内一流的生产、检测设备。汇聚了一批行业专业技术人才,具备产品研发和科技创新能力,拥有自主知识产权的核心竞争力产品。主要生产聚丙烯、聚乙烯、丙纶长丝、锦纶、锦纶复丝、涤纶、高分子聚乙烯、牛筋(复合)绳等系列化纤绳网产品,规格 6mm——150mm,绳缆结构有3股、4股、6股、8股、12股、双层多股等。公司获得iso9001:2008质量管理体系认证和中国(ccs)法国(bv)、英国(lr)、等国际权威船级社工厂认可及船用产品证书。产品畅销船舶制造、远洋运输、中海、中远航务、中石化、中集、中散、海洋工程、港口码头及国防军工,渔业捕捞等领域。公司秉承“追求一流品质,打造百年品牌”的坚定信念,坚持“以质取胜,用户满意;服务始终,共创双赢”的经营方针,竭诚为海内外用户合作服务;共同开创造船业、海洋运输业更加美好的未来。

yangzhou haifeng rope co.ltd, north of historic city--yangzhou, jiangsu province, is a modern novel chemical fiber rope export manufacturing enterprises. has a domestic first-class production、detection equipment。brought together a group of professional and technical personnel, with product development and technology innovation capacity, with its own core competence of knowledge products. main products are polypropylene, polyethylene, polypropylene, nylon, filament nylon composite yarn, polyester, polyethylene polymer, beef tendon (composite) serial cable network products such as rope,diameter specification are6mm--150mm. ropes structure has 3, 4, 6, 8, 12-strand, doublebraided,and so on. iso9001:2008 quality management system certified companies and china (ccs), france (bv), united kingdom (lr), and other international authoritative certificate factory authorised classification societies and shipping products. the products sell well cosco shipbuilding, ocean transportation, shipping, shipping, sinopec, china set, bulk, marine engineering, port and the national defense, fishing and so on. companies adhering to the "pursuit of first-class quality, build the centennial brand" firm belief, adhere to the "quality first, customer satisfaction, and always, create a win-win" business principles, dedicated to user cooperation service at home and abroad, to create a shipbuilding industry, marine transport industry a better future.

地址：江苏省宝应县小官庄工业集中区园区西路225816

董事长/总经理：姜立友13801441926

电话：0514-88808988 传真：0514-88808688

网址：[www.hfrope.com](http://www.hfrope.com) 邮箱：[hfrope@hfrope.com](mailto:hfrope@hfrope.com)、[jiangly117@163.com](mailto:jiangly117@163.com)

"供应扬州尼龙缆绳 多股高强度涤纶/丙纶复合绳缆"的极限拉力为1000 (t) ，直径是6-150 (mm) ，使用拉力为150 (t) ，长度是200/220 (m) ，材质为丙纶，加工定制是是